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Subject: RE: koepeloverleg donderdag 1 juli
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Lekker makkelijk dat Nvz aan ons vraagt wat er nu gaat gebeuren. In ic plan staat dat er plan moet komen. Nvz moet vooral

lekker met EEE] FMS en nfu gaan praten omdat er een systeem met draagvlak moet komen. En dat draagvlak moeten ze toch

echt zell regelen. Draagvlak en aan de overheid vragen om knoop door te hakken spoort met met elkaar

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: @uinvws.nl>

Datum: donderdag 02 jul.-
=

05 PM

Aan:

Kopie: )
Onderwerp: FW:rele donderdag 1 juli

)SEE@ minvws ol>

Ha,

Zie onderstaand bericht, bekende discussie maar beetje jammer dat NVZ dat nu weer aanzwengelt. Wat is het traject om nu

verder te gaan met het IC plan? Ik was niet van plan om dit koepeloverleg discussie te laten voeren over elementen van dat

plan, maar ik weet niet precies of we al zicht hebben op de organisatie van de uitwerking van het plan. Hoe zien jullie dat

Groet

van:[EEN BEES @nvz ziekenhuizen.ni>

Verzonden: donderdag 2 juli 2020 11:58
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Onderwerp: RE: koepeloverleg donderdag 1 juli

Beste

onzeIIEEEEEEEI heeft een aantal weken terug de minister gesproken over 2twnty4 (LPZ) en

zorgcapaciteit; beide ICT-systemen voor de beschikbaarheid van IC-bedden.

Het belang van de stroomlijning van de ICT-infrastructuur voor monitoring van IC-bedden wordt door ons

onderschreven. Echter, zonder de door de minister toegezegde evaluatie van de ervaringen van de afgelopen
maanden op dit punt, wordt door de LNAZ reeds ingezet op het LPZ. Dit is niet conform de afspraak om in goed

overleg met de ziekenhuizen een voor iedereen bindende functionaliteit vast te stellen.

Naar onze mening is dit een voorwaarde om vervolgens het afgesproken systeem(beheer) als kosteloze

nutsvoorziening beschikbaar te stellen met passende voorwaarden (zoals data-eigenaarschap bij ziekenhuizen).

Graag verneem ik welke acties hierin op dit moment worden ondernomen. Daarnaast is het wellicht goed om dit te

agenderen voor het volgende koepeloverleg. 1k weet dat b.v. de CMIO’s (FMS) zich in een eerder stadium ook

hebben uitgesproken over dit onderwerp.

De komende paar weken ben ik op vakantie en zal ik niet participeren, maar ik wordt waargenomen door mijn

collegaa (zie cc: BEER 02 iekenhuizen al). Zou je hem mee willen nemen in de

mailberichten?

Vast bedankt.
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Met vriendelijke groet,
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Nederlandse

Vereniging van

Ziekenhuizen

Oudlaan 4 M 06 IEEE @nvz-ziekenhuizen.nl
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van:IESE)IEE© ninvvs.i>
Verzonden: woensdag 1 juli 2020 10:26
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5.1.2e @zn.nl>; LT ed)

5.1.2e @demedischspecialist
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@minvws.nl>

Onderwerp: koepeloverleg donderdag 1 juli

Beste allen,

Vanwege het nota-overleg Cure in de Tweede Kamer kunnen

EREDg
en ik morgen niet bij het koepeloverleg covid-19 zijn.

Mochten jullie het onderling door laten gaan, dan horen we uiteraard graag terug wat er aan de orde is geweest.

Vriendelijke groet,
51.2e
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